

## Generations of Grace:

The following lesson was taught in children's church this Sunday, **March 14**

**MESSAGE:** Jesus promises rest

**PASSAGE:** Matthew 11: 20-30

**PRINCIPLE:** To find rest, come and submit to Jesus.

**ASK YOUR CHILD:** *Jesus performed many miracles, but few repented. They did not believe because they were proud, trusting in their own wisdom.*

What did people in Chorazin, Bethsaida, and Capernaum have in common? Who is in charge of revealing the truth about Christ and salvation? To what kind of people does God reveal Christ and salvation? Who does Jesus invite to come to Him? What does it mean to take Jesus' yoke? What kind of a teacher is Jesus?

**APPLY:** Are you good enough to earn salvation? Why is it impossible to be proud and to have faith in Jesus at the same time? What is an infant like? Why does God choose to reveal Himself to those who are like infants? Was there a time when you felt how weak you are, and how dependent you are on God? Why do some people resist Jesus' yoke? Why should we not fear submitting to Jesus' commands?

以下是2021年3月14日兒童崇拜 Generations of Grace 的課題:

信息: 耶穌應許: 我們可以得安息

經文: 馬太福音 11:20-30

信念: 要找到安息, 我們需要去到耶穌那裏, 並順服祂

向你子女問: 耶穌已行了許多神蹟, 但很少人悔改。大多數人不相信, 是因為他們自高, 以為可以倚靠他們自己的聰明。

在哥拉汛、伯賽大和迦百農的人, 他們有什麼共通點? 誰負責將基督和救恩的真理顯示出來? 神是向那些人顯現基督和救恩? 耶穌是向誰呼召到祂那裏去? 耶穌說「當負我的軛」是什麼意思? 耶穌是一個怎樣的「夫子」/老師?

應用: 你是否能憑著達到一個標準而去賺取救贖? 為什麼一個人是不可能又自高, 亦同時又可以對耶穌有信心? 什麼是一般嬰孩的特點? 為什麼神選擇向像嬰孩般的人顯出來? 你曾否覺得自己軟弱而又需要倚靠神? 為何有些人拒絕耶穌的軛? 為什麼我們不要因遵守耶穌的命令而懼怕?